
Stockholm 98-02-20

Förtroenderådsmöte.

Minnesanteckningar.

Närvarande föreningar: Bandy. Boule, Bowling. Boxning. Cykel. Damfotboll. Fotboll. Fäktning. Golf.
Handboll. Hockey. Innebandy. Orientering och Handikappfotboll. Saknades: Brottning, Konståkning och 
Slalom.
Dessutom var DIF Supporter Club och Sällskapet Gamla Djurgårdare närvarande.

Ordförande i Alliansföreningen hälsande samtliga välkomna.

DIF Alliansförening har beslutat att köpa rätten till Varumärket av DIF AB för att säkerställa att samtliga 
föreningar inom DIF ska kunna använda färgerna och skölden. Avtalat pris är 300.000 kronor, vilket motsvarar 
bokfört värde. Fotboll och Hockey har redan köpt ut sina rättigheter.
Mats Larsson hade en genomgång av hur ett avtal mellan DIF AB och DIF Alliansförening kan se ut för att på 
ett korrekt sätt skydda Varumärket för utomstående samtidigt som vi garanterar användandet i alla våra 
föreningar. I korthet kan sägas att den sportsliga användningen är fri som den alltid varit. I kommersiella 
sammanhang måste varje förening använda sin egen identitet tillsammans med färgerna och skölden. I alla 
övriga fall måste DIF Alliansförening ge tillåtelse till respektive förening. Kontrakt kommer att upprättas 
mellan Alliansföreningen och varje enskild förening.
Avtalet kommer att skickas ut till alla föreningar så att alla ska kunna ta ställning innan den 10 mars 1998. 
Därefter kommer dokumentet att skrivas på av samtliga föreningar.
Från och med idag (98-02-18) får inga nya produkter beställas som inte följer de nya reglerna. Innevarande 
lager får säljas ut. Mötet var enhälligt för ovanstående.
Anita Tegnér kommer att vara kontaktman i Varumärkesfrågor.

Ordförande tog upp frågan om Internet och mötet beslutade att Alliansen ska verka för en gemensam hemsida 
för DIF från vilken man kan ”klicka” sig vidare till respektive förenings hemsida.

Fråga om gemensamt medlemsregister diskuterades. Alliansen fortsätter att undersöka intresset.

En ny förening kommer att upptas i Alliansen. In-line, där hockeyn fört förhandlingar för att undvika 
intressekonflikter.

Gemensamt medlemskort diskuterades också. Mötet visade stort intresse för att ett sådant kan tas fram. Bernt 
Banfors lovade att undersöka möjligheterna.

Ulla Johansson tog upp frågan om hur viktigt det är att skicka in styrelseprotokoll och medlemsregister till 
henne på Stadsarkivet. Genom detta får vi en fin historiebeskrivning och arkivering av vår verksamhet.

Björn Lindbergh berättade om bakgrunden till varför DIF har valt att gå in i Kungsalliansen i stället för att 
fortsätta verksamheten i Skärholmen. Papper har redan skickats ut som visar de ekonomiska konsekvenserna.

Slutligen konstaterades att alla var hjärtligt välkomna till DIF Årsmöte den 11/3 kl. 18.30 på Skansen. 
Anmälningstalonger delades ut och man konstaterade att sista anmälningsdag är den 2 mars.

Per Darnell (Sekreterare)


